
 

REUNIÓ DELS SINDICATS AMB 
L’INTENDENT CAP DE LA RPCT 

 
Divendres vàrem dur a terme la reunió periòdica amb l’intendent cap de la 
RPCT juntament amb el cap d’administració. Els temes tractats van ser: 
 
- Horaris, no hi ha cap obligació de planificar ½ hora de solapament les nits del 
divendres per tal de no incomplir el decret de jornada i horaris, si això es 
produís, poseu-vos en contacte amb nosaltres per tal de reclamar els 
coeficients correctors que estipula el decret. 
 
- Solapament, insisteixen en la necessitat de realitzar-lo. La intendent ha 
desmentit el rumor dels informes cap a Barcelona sobre el SIGME, tot i que ha 
dit que si fan una auditoria i descobreixen que el solapament no es realitza les 
mesures que potser prendrien és la implantació del Q5M (amenaça que alguna 
cosa queda). 
 
- Unitat URMA, continuaran en la mateixa situació tot i que a la resta de regions 
pertanyin a l’ARRO. Si ha cap problema els canviaran el nom. 
 
- Conflictivitat a l’ARRO, els problemes que hi puguin haver creuen que es 
resoldran amb els canvis d’unitats (?), es més fàcil moure molts que no pas a 
un! 
 
- Uniformitat de l’ARRO, si però només les peces per reposició de les 
malmeses/desgastades. 
 
- Equips informàtics per la regió, s’ha ampliat el nombre total en 10. Tot i així 
per als companys/es del GAV Tarragona no han arribat. 
 
- Aprofitaran la ½ hora de brífing per tal d’impartir instruccions/novetats a 
nivell regional utilitzant un programa informàtic. 
 
Hem anat informant a l’Administració de les diverses deficiències i ens ha donat 
resposta/solució a la majoria. 
 
La propera reunió està convocada pel 29 d’abril.  
   
 
Oscar LJ Moratilla, delegat del CAT al Camp de Tarragona 
 
Tarragona, 18 de febrer de 2011  


